
                   填表日期： 年  月  日 

（請字跡工整，如因潦草模糊，辨識不清，導致個人權益受損，一律自行負責。） 

國立台北科技大學108年暑假住宿申請表 

Application Form for Summer Vacation Dorm (2019) 
寢室床位 

Room & Bed No 

 

 

學 號 

Stu ID No 

 姓 名 

N a m e 

 

身 分證字號 

A R C  N o 

舊住宿生免填 

Do not fill in here 

班  級 

Class 
 email 

 

住 宿 區 

Dormitory 

□東校區(East)  

□XinBei(新北) 

行 動 電 話 

Cellphone No 
 

申請身分

別或事由 

□低收 □僑生 □陸生 □外籍生 Int’l Stu  

□8/28 前離校應屆畢業生 □專題研究 □其它（             ） 

切結書 
本人保證於申請住宿期間，願意遵守學生住宿管理辦法，並於住宿期滿搬離宿舍前
完成打掃，清除垃圾，若有違反者，願意接受記過乙次處份，逾期留置之私人物品
將以垃圾方式處理，絕無異議。 

                              立書人：               日期： 

I, the undersigned ___________________, as a student at National Taipei University of 
Technology, declare that I will never violate any of the school dormitory regulations, and 
clean up the room before withdrawing date. If not, I will accept the punishment or pay 
compensations.     Signature：                 Date：       /    /    / 

勾選“8/28 前離校應屆畢業生”或“專題研究”者，請繼續完成下列表格 

專題名稱  研究室地點  

指導教授  研究室電話  

指

導

教

授

簽

章 

 

系 

所 

辦 

公 

室 

 住

宿

費

用 

東校區：$5280 
生

輔

組 

（審核作業用，繳回

前免蓋章） 

新北：$4290 

備 
 
 
 
考 

一、應屆畢業生及專題研究者：需有指導老師簽章及系所辦公室蓋章。 
二、108 年暑假不提供任何短期住宿。 
三、暑宿期間：6/24 ～ 8/28，繳費日期另行公告通知。 
四、現有東宿舍男境外生住宿生，不論是否申請暑宿，皆須於 6/22 日搬離東宿舍，如有需要暑期住宿者，將由新北 

宿舍提供住宿服務。 
五、現有東宿舍女境外生住宿生，如不申請暑宿，須於 6/22 日搬離東宿舍。另有暑宿者，不論是否申請下學年住宿， 

皆須於 8/28 日搬離東宿舍（108 春季班入學者除外），如有下學年宿舍需求者，將由南港宿舍提供住宿服務。 
Note:    
1. We don’t offer short-term accommodation for summer vacation.  
2. The residence period of 2019 summer vacation is from Jun 24 to Aug 28. 
3. We will announce more information about date of payment around early May. 
4. East dormitory male overseas residents, regardless of applying for summer accommodation or not, are required to move 

away from the East dormitory on June 22. If there is a need for summer accommodation, it will be arranged to the Xinbei 
dormitory. 

5. East dormitory female overseas residents, if not applying for a summer stay, must move out of the East Dormitory on Jun 
22. Those if summer residents, regardless of applying for the next school year accommodation or not, must move out of 
the East Dormitory on Aug 28(except for the classes spring 2019). And if there is a demand for the next school year 
accommodation, it will be provided by Nangang Dormitory. 


